
RAADSCOMMISSIE  11 januari 2016 

WELZIJN 

 

 

Aanwezig 

 

Kerstin Hopf, voorzitter. 

Katleen Den Roover, Koen Anciaux, schepenen. 

Johan De Vleeshouwer, Martine De Raedemaeker, Zineb El Boussaadani, 

Klaartje Heiremans, Hans Keldermans, Glenn Nason, Patrick Princen, Hamid 

Riffi, Ali Salmi, Rita Van den Bossche, Alexander Vandersmissen, 

commissieleden. 

 

 Externen: Ludo Stevens, algemeen directeur CAW Boom-Mechelen-Lier 

vzw. 

 

 Ambtenaren: Mathias Vaes, departementshoofd sociale zaken. 

 

Verontschuldigd Farid Bennasser, Wesley Doms, Johan Timmermans, commissieleden. 

 

 

Datum 11 januari 2016 – van 19.00 tot 20.30 uur 

 

 

1. Goedkeuring verslag 30 november 2015 (door de leden van de commissie 

welzijn). 

 

Het verslag van de vergadering van 30 november 2015 wordt goedgekeurd. 

 

2. Algemene werking en evoluties Centra Algemeen Welzijnswerk (CAW). 

(toelichting door de heer Ludo Stevens, algemeen directeur CAW Boom-

Mechelen-Lier vzw) 

 

Ludo Stevens licht de algemene werking en evoluties van het Centrum Algemeen Welzijnswerk 

Boom-Mechelen-Lier vzw toe. De presentatie gaat als bijlage. 

 

Vragen: 

 

Klaartje Heiremans: Hoe zien jullie het optrekken van het aantal vrijwilligers en het inzetten 

van vrijwilligers? 

 

Ludo Stevens: we investeren zwaar in hen, onder andere door ondersteuning. Bij onze dienst 

slachtofferhulp werken we bijvoorbeeld met veel vrijwilligers en nieuwe cliënten worden aan 

vrijwilligers toegewezen, waarbij de professionals hen ondersteunen. 

 

Klaartje Heiremans: Is er perspectief om te groeien door bijvoorbeeld meer personeel aan te 

werven of is hier geen ruimte voor? 

 

Ludo Stevens: Vanuit het kabinet Vandeurzen is al twee jaar een traject lopende over de 

programmatie van de CAW’s, over wat hun opdrachten moeten zijn en welke 

personeelsbezetting hier tegenover moet staan. Het is voor het kabinet de bedoeling om tegen 

2020 een traject uit te tekenen om de historisch gegroeide achterstand weg te werken voor de 

regio’s waarbij er historisch een lagere personeelsbezetting is ontstaan. 

 

Indrani Muyldermans: U verwees al naar de samenwerking met het Sociaal Huis. Zijn er op dit 

moment hiaten of vormen van dienstverlening die we momenteel nog alle twee uitvoeren? 

 

Mathias Vaes: Als er overlap is, dan stemmen we af en zoeken we hoe we overlap kunnen 

vermijden, zie bijvoorbeeld op het vlak van budget in zicht en budgetbeheer. 

 



Ludo Stevens: De samenwerking loopt de laatste jaren zeker vlot. We moeten hierbij natuurlijk 

ook kijken naar de invulling voor de hele regio. 

 

Indrani Muyldermans: Zijn er nu ook nog blinde vlekken? 

 

Ludo Stevens: Ik denk hierbij vooral aan kortlopende opvang. Daarnaast lijkt er ook wel nood 

aan een inloopcentrum te bestaan. De doelgroep hiervan vormen mensen voor wie langdurige 

trajecten niet lijken te werken en die blijven binnen en buiten lopen bij de reguliere werkingen. 

Hiervoor lijkt een aparte werking met open inloopmomenten, eventueel in samenwerking met 

organisaties als de Keeting en de Lage Drempel, een mogelijke piste. Daarnaast dient zich 

natuurlijk de vluchtelingenproblematiek aan, waarvoor momenteel onderzocht wordt hoe we 

de door de Vlaamse overheid toegekende capaciteit het beste kunnen inzitten. Ten slotte heeft 

minister Vandeurzen ook het verhaal van het geïntegreerd onthaal aangekondigd, waarvoor de 

regie bij de OCMW’s komt te liggen. Hier zullen afspraken over moeten worden gemaakt met 

de OCMW’s, het CAW en de sociale diensten van de mutualiteiten. 

 

 

 Verslaggever: Mathias Vaes 


